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Handläggare 

Ugur Göker 

08-508 269 33 

ugur.goker@stockholm.se 

Till 

Fastighetsnämnden 

2015-08-25 

Utredning av en ny idrottshall i Järvaområdet. 
Utredningsbeslut.  
 

Förslag till beslut 

 

Fastighetsnämnden godkänner att kontoret i enlighet med erhållen 

uppdragsbeställning från idrottsförvaltningen på 0,5 mnkr genomför 

en utredning var det finns möjliga platser i Järvaområdet av en ny 

idrottshall som underlag för ett kommande inriktningsärende.  

 

 

Åsa Öttenius Carina Jonsson 

Förvaltningschef Avdelningschef 

 

 

Sammanfattning 

Enligt gällande delegationsordning för fastighetskontoret ska 

utredningsbeslut för projekt vars slutkostnad beräknas överstiga 10 

mnkr fattas av fastighetsnämnden. Järvaområdets idrottshall är ett 

sådant projekt.  

 

Fastighetskontoret har fått en uppdragsbeställning från idrottsför-

valtningen på 0,5 mnkr för att inventera möjliga platser inom 

Järvaområdet där en idrottshall med fullstora mått skulle kunna 

byggas. Både fastigheter som i dagsläget är y-mark, skolmark, samt 

stadens övriga mark som skulle kunna omvandlas till idrottsyta ska 

ingå i inventeringen. Till grund ska ligga det utredningsmaterial som 

finns framtaget av bland annat utbildningsförvaltningen och stads-

byggnadskontoret om var nya skolor planeras, Swecos rapport och 

idrottsförvaltningens vidarebearbetning av denna, exploaterings-

kontorets planer samt annat relevant underlagsmaterial. Utöver att 

identifiera och märka ut dessa platser ska fastighetskontoret också 

självständigt leta efter fler lämpliga platser som ännu inte identi-

fierats. Målet är att hitta mellan fem och tio tänkbara platser att bygga 

fullstora idrottshallar på. 

 

SLUT 


